
 

 

La Generalitat crearà un centre de formació 
d'activitats portuàries 
 

La Secretària Autonòmica d'Economia Sostenible, Sectors Productius, Comerç i 
Treball, Mª José Mira, ha anunciat, després de la reunió celebrada el dimecres 10 
de febrer amb el president de l'Autoritat Portuària de València, Aurelio Martínez, i 
amb el director general, Francesc Sánchez, que “la Generalitat crearà, juntament 
amb el Port de València un centre de formació específic en matèries portuàries”. 

Mira ha detallat que hui en dia el Port de València genera quasi 20.000 treballs 
directes i indirectes i que “la Generalitat ha de ser sensible a aquesta institució i 
oferir-li tots els serveis dels quals hui disposem des del SERVEF”. 

El president de l'Autoritat Portuària de València, Aurelio Martínez ha explicat que la 
capacitat de generació d'ocupació i de riquesa dels ports valencians és una de les 
seues principals fortaleses. “Som el primer port del Mediterrani. Movem més de 4,6 
milions de contenidors a l'any, i este lideratge hem de mantenir-ho. És el nostre 
compromís estratègic. Els ports de València, Sagunt i Gandia són capdavanters; 
una condició que solament aporta avantatges per al conjunt de la Comunitat 
Valenciana, per a les seues empreses i per als seus treballadors. Hem d'estar 
preparats per a poder oferir a les empreses de la comunitat portuària el grau 
d'especialització que requereixen les seues múltiples activitats, perquè d'açò ens 
beneficiarem tots els valencians; més encara si som capaços de fidelizar tràfics i 
clients situant els seus centres logístics en la ZAL. Enclavament de primer ordre 
perquè les noves ocupacions es creuen en els barris pròxims al port”. 

La responsable del SERVEF ha assenyalat que,” tal com li han indicat des del propi 
Port de València, hi ha professions molt especialitzades en l'activitat portuària 
relacionades amb l'activitat logística que requereixen d'una formació que no 
existeix en l'actualitat”. 

La secretària autonòmica ha qualificat la reunió de “molt productiva ja que s'han 
abordat aspectes de formació, d'ocupació i de treball i prevenció de riscos laborals”. 
En este sentit, ha avançat que pròximament mantindrà trobades amb les Autoritats 
Portuàries d'Alacant i Castelló. 

Així mateix, Maria Jose Mira ha informat que en la trobada s'ha abordat 
especialment el tema de la desocupació juvenil. Així, des del SERVEF s'estudiarà la 
possibilitat d'incloure el projecte “Empre a bord” que forma a joves perquè troben 
treball en el sector dels creuers dins de *AVALEM *Joves per a donar-li més impuls. 
“La desocupació juvenil és una de les màximes preocupacions d'este Govern – ha 
assenyalat – i el Port de València pot ser una excel·lent oportunitat de trobar una 
primera ocupació”. 

També, durant la trobada s'ha acordat la realització d'una jornada per a abordar els 
riscos laborals del sector portuari d'una manera més sectoritzada. 

La secretària autonòmica ha qualificat el Port de València com una gran oportunitat 
de generació d'ocupació, oportunitats i riquesa per a la Comunitat Valenciana. 


